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Кметът Йорданка Фандъкова: През 2017 г. залагаме цялостен ремонт на бул.
„Дондуков“ и ул. „Граф Игнатиев“ с подмяна на водопроводната инсталация,
трамвайните релси и настилките
19 Декември 2016 | 11:57 | Агенция "Фокус" 

София. Залагаме цялостен ремонт на бул. „Дондуков“ и ул. „Граф Игнатиев“, която е
със средства по ОП „Региони в растеж“, но не изцяло, добавяме и средства от бюджета,
за да може да направим цялостен комплексен проект. Това каза кметът на София
Йорданка Фандъкова по време на откриването на семинара „Проект за бюджет на
Столична община за 2017 година“ в Правец, предаде репортер на Агенция „Фокус“. „Ще
започнем с цялостна промяна на ВиК инфраструктурата, там канализацията е на много
десетилетия. Не можем да си позволим да обновим изцяло трамвайните релси и
настилките, а в същото време да оставим канализацията и водопроводната инсталация
стари“, обясни тя. „През 2017 година продължаваме на строителството на трети лъч на
метрото, продължаваме изграждането на 7-те метростанции, които започнахме пред
тази година и добавяме още 5 станции. Това са станцията на бул. „Владимир Вазов“ и 4
станции в кв. „Овча купел“ до Околовръстния път и кв. „Горна баня“, посочи Йорданка
Фандъкова и уточни, че се залагат общо 243,5 млн. лева, като 20 млн. лева са от
собствени приходи от бюджета на Столична община. „Продължаваме модернизацията
на градския транспорт. В проекта за бюджет за 2017 година сме заложили и средства
за закупуване на 13 нови трамвая по ОП „Регионално развитие“. Процедурата ще бъде
обявена до края на тази година“, коментира кметът и допълни, че на финал е
процедурата за закупуване на 30 нови автобуса. „Подготвят се проекти за цялостна
реконструкция на трамвайните трасета по бул. „Македония“, бул. „Цар Борис Трети“,
рехабилитация на трасето на ул. „Каменоделна“ и довършване на линията по бул.
„България““, обясни Йорданка Фандъкова. По думите й през 2017 година е заложено
завършване на втория етап на бул. „Монтевидео“ след приключването на тежки
отчуждителни процедури, както и на разширението на бул. „Тодор Каблешков“, от бул.
„Цар Борис Трети“ до „Бъкстон“. Кметът обясни, че цел през 2017 година е започването
на изграждането на Източната тангента от „Ботевградско шосе“ до Северна скоростна
тангента и участък от бул. „Рожен“, където предстоят сериозни отчуждителни
процедури. „Залагаме средства за изграждане на кръгово кръстовище на бул. „Св.
Климент Охридски“ и бул. „Андрей Ляпчев“. Предвидили сме ремонт на участъци от бул.
„Шипченски проход“ и бул. „Асен Йорданов“ при Зала Арена Армеец, в участъка, в който
не е реконструиран този булевард“, каза още Йорданка Фандъкова.

19 Декември 2016г.
Столичната община продължава политиката си на инвестиции и мерки за подобряване
на транспортната и образователната инфраструктура, модернизация на градския
транспорт, развитие на метромрежата. Това обяви в Правец кметът на София Йорданка
Фандъкова, цитирана от БТА.
По време на семинар тя представи управленската програма и бюджета на Столична
община за догодина.
Фандъкова подчерта, че следващата година общината ще насочи усилията си към
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ремонт на вътрешните квартални улици, реконструкция на междублоковите
пространства и развитие на веломрежата в града.
Развитието на София като "зелен" град продължава да бъде основен приоритет. Това
ще става като се подобрява качеството на въздуха. Йорданка Фандъкова отбеляза, че
фокус в политиката на общината за 2017 г. ще бъдат иновациите и използването на
новите технологии за решаването на ключови проблеми на града.
1,257 млрд. лв. е проектът за бюджет на Столичната община за следващата година.
612,5 млн.лв. са планираните собствени приходи. На стойност 397,34 млн.лв. е
капиталовата програма. Средствата по оперативни програми на Европейския съюз (ЕС)
са 275 млн. лв. от тях.
Йорданка Фандъкова обяви, че увеличение на местните данъци и такси не се
предвижда.
Строителството на третия лъч на метрото и модернизацията на градския транспорт
продължават догодина. Закупуването на 11 нови трамвая е заложено по Оперативна
програма "Регионално развитие". До края на тази година трябва да бъде обявена и
процедурата. Процедурата за закупуването на 30 нови автобуса вече е на финала,
обяви още Фандъкова.
Ул. "Граф Игнатиев" ще бъде изцяло ремонтирана. Това ще стане със средства от ОП
"Региони в растеж" и собствено финансиране на Столична община. Предвижда се
изцяло да бъде подменена ВиК инфраструктурата, тъй като това не е правено
десетилетия. Фандъкова обяви, че ще бъдат поставени изцяло нови трамвайни релси и
нови тротоарни настилки.
Ремонт на бул. "Дондуков" също е планиран за догодина. Трамвайният път там също ще
бъде подменен.
Столичният кмет анонсира също, че се подготвят проекти за цялостна реконструкция на
трамвайните трасета по бул. "Цар Борис Трети", бул. "Македония", ул. "Каменоделска",
както и да бъде довършена трамвайната линия по бул. "България" при бул. "Ив. Ев.
Гешов".
След тежки отчуждителни процедури Столичната община залага довършване на втория
етап на бул. "Монтевидео". Предвижда се разширяване на бул. "Тодор Каблешков" от
бул. "Цар Борис Трети" до ж.к. "Бъкстон".
През следващата година предстои стартиране на изграждане на Източната тангента от
"Ботевградско шосе" до Северната скоростна тангента.
Йорданка Фандъкова коментира, че се залагат средства за изграждане на кръговото
кръстовище на бул. "Св. Климент Охридски" и бул. "Андрей Ляпчев". Ще бъдат
ремонтирани и участъци от бул. "Шипченски проход" и бул. "Асен Йорданов" при зала
"Арена Армеец".
Фандъкова обяви още, че се предвижда да бъдат изградени 5 асансьора в подлезите
на бул. "Цариградско шосе". Това са част от мерките за достъпност на хората с
увреждания.
Общината планира да завърши 4 нови детски градини - в кв. "Бояна", "Драгалевци",
"Младост 4" и "Красна поляна".

  

 2 / 2


